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Protokół nr 22/2025  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 23 stycznia 2025 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Maciej Bryś  - Przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

4. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu 

5. Pan Piotr Kędzia  - członek Zarządu        

   

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel     - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pani Patrycja Świtalska            - kierownik w Oddziale Zdrowia i Spraw 

         Społecznych w Starostwie Powiatowym 

         w Wieluniu 

4. Pani Anna Freus               - dyrektor Samodzielnego Publicznego 

         Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu 

         (SP ZOZ w Wieluniu)    

5. Pani Iwona Wieteska      - z-ca kierownika Powiatowego Zarządu 

          Dróg w Wieluniu ( PZD w Wieluniu)  

6. Pani Bożena Krej    -  naczelnik Wydziału Edukacji w Starostwie 

         Powiatowym w Wieluniu 
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7. Pan Dariusz Kowalczyk   - dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 im. Jana  

        Długosza w Wieluniu (ZS Nr 2   

        w Wieluniu)  

 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie XXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XX i XXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Zaakceptowanie postanowień porozumienia pomiędzy Powiatem Inowrocławskim 

a Powiatem Wieluńskim w sprawie przyjęcia małoletniej do rodziny zastępczej, 

warunków pobytu i wysokości wydatków na jej utrzymanie oraz kosztów objęcia 

rodziny zastępczej opieką koordynatora rodzinnej pieczy zastępczej.  

6. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o realizacji spłat kredytów zaciągniętych przez SP ZOZ 

 w Wieluniu za 2024 rok. 

7. Zapoznanie z wnioskami Radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Waldemara 

Borczyka złożonymi na X sesji Rady Powiatu w Wieluniu w dniu 30.12.2024 r. 

oraz zaakceptowanie projektu odpowiedzi na przedstawione wnioski. 

8. Zapoznanie z pismem Wójta Gminy Skomlin dotyczącym partycypacji w kosztach 

wykonania remontu drogi powiatowej Nr 4510E w miejscowości Toplin  

– kontynuacja sprawy z XVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

26.11.2024 r.  

9. Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 w Wieluniu w sprawie zawarcia 

umów najmu nieruchomości położonej przy ul. Wojska Polskiego 32, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym działki Nr 132/1 obręb 6, miasto Wieluń w okresie  

od 1 października 2024 r. do 31 grudnia 2024 r.  

10. Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu w sprawie 

pozyskanych środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów.  
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11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zamiaru likwidacji Międzyszkolnej 

Bursy w Wieluniu. 

12. Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku 2024 - temat 

sesyjny.  

13. Przyjęcie projektu odpowiedzi na wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  

w Wieluniu złożony na III posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w dniu  

23 grudnia 2024r. dotyczący analizy zasadności kontynuowania projektu „SOWA 

- Strefa Odkrywania, Wyobraźni i Aktywności”, uwzględniając w odniesieniu  

do niego wszystkie wydatki, jakie musi ponieść powiat oraz wpływy, jakie 

spodziewa się otrzymać i przedstawienie jej wyników. 

14. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu o wyrażenie zgody na uruchomienie z dniem 01.09.2025 r. zawodu 

technik transportu drogowego, symbol cyfrowy 311927. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia zawodu,  

w którym kształci Technikum wchodzące w skład Zespołu Szkół Nr 2 im. Jana 

Długosza w Wieluniu. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia zawodu,  

w którym kształci Branżowa Szkoła I stopnia wchodząca w skład Zespołu Szkół  

Nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu.  

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat pobieranych za kształcenie nauczycieli oraz ustalenia form  

i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane  

dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński na 2025 r.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Rozbudowa drogi gminnej Nr 117152E Popowice - Józefów”. 

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia planu pracy 

Zarządu Powiatu w Wieluniu na 2025 r.  

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w układzie 

wykonawczym do budżetu na 2025 r.  
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21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2025 – 2036. 

23. Sprawy bieżące.  

24. Wolne wnioski.  

25. Zamknięcie XXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie XXII  posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył  

XXII posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu, 

zatem wszystkie decyzje podjęte przez Zarząd będą miały moc obowiązującą.  

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jakieś 

uwagi do porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Zaproponował wprowadzenie dwóch 

punktów do proponowanego porządku obrad, a mianowicie jako punkt 19 „Podjęcie 
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uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie procedury przyjmowania zgłoszeń 

zewnętrznych oraz podejmowania działań następczych przez Zarząd Powiatu  

w Wieluniu.” Zapytał, kto jest „za” wprowadzeniem ww. punktu do porządku obrad.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wprowadził  

ww. punkt do porządku obrad (głosowało 5 członków Zarządu). 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że drugi 

zaproponowany punkt będzie rozpatrywany jako punkt 20 pn.: „Podjęcie uchwały 

Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie procedury przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych oraz 

podejmowania działań następczych przez Radę Powiatu w Wieluniu.” Zapytał, kto 

jest „za” wprowadzeniem ww. punktu do porządku obrad. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wprowadził  

ww. punkt do porządku obrad (głosowało 5 członków Zarządu). 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” przyjęciem porządku obrad z ww. zmianami. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad ze zmianami polegającymi na wprowadzeniu do porządku obrad 

dwóch punktów pn.: „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie 

procedury przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych oraz podejmowania działań 

następczych przez Zarząd Powiatu w Wieluniu” oraz „Podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie procedury przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych oraz 

podejmowania działań następczych przez Radę Powiatu w Wieluniu.”  (głosowało  

5 członków Zarządu). 
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Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie XXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XX i XXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Zaakceptowanie postanowień porozumienia pomiędzy Powiatem Inowrocławskim 

a Powiatem Wieluńskim w sprawie przyjęcia małoletniej do rodziny zastępczej, 

warunków pobytu i wysokości wydatków na jej utrzymanie oraz kosztów objęcia 

rodziny zastępczej opieką koordynatora rodzinnej pieczy zastępczej.  

6. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o realizacji spłat kredytów zaciągniętych przez SP ZOZ 

 w Wieluniu za 2024 rok. 

7. Zapoznanie z wnioskami Radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Waldemara 

Borczyka złożonymi na X sesji Rady Powiatu w Wieluniu w dniu 30.12.2024 r. 

oraz zaakceptowanie projektu odpowiedzi na przedstawione wnioski. 

8. Zapoznanie z pismem Wójta Gminy Skomlin dotyczącym partycypacji w kosztach 

wykonania remontu drogi powiatowej Nr 4510E w miejscowości Toplin  

– kontynuacja sprawy z XVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

26.11.2024 r.  

9. Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 w Wieluniu w sprawie zawarcia 

umów najmu nieruchomości położonej przy ul. Wojska Polskiego 32, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym działki Nr 132/1 obręb 6, miasto Wieluń w okresie  

od 1 października 2024 r. do 31 grudnia 2024 r.  

10. Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu w sprawie 

pozyskanych środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zamiaru likwidacji Międzyszkolnej 

Bursy w Wieluniu. 

12. Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku 2024 - temat 

sesyjny.  
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13. Przyjęcie projektu odpowiedzi na wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  

w Wieluniu złożony na III posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w dniu  

23 grudnia 2024r. dotyczący analizy zasadności kontynuowania projektu „SOWA 

- Strefa Odkrywania, Wyobraźni i Aktywności”, uwzględniając w odniesieniu  

do niego wszystkie wydatki, jakie musi ponieść powiat oraz wpływy, jakie 

spodziewa się otrzymać i przedstawienie jej wyników. 

14. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu o wyrażenie zgody na uruchomienie z dniem 01.09.2025 r. zawodu 

technik transportu drogowego, symbol cyfrowy 311927. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia zawodu,  

w którym kształci Technikum wchodzące w skład Zespołu Szkół Nr 2 im. Jana 

Długosza w Wieluniu. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia zawodu,  

w którym kształci Branżowa Szkoła I stopnia wchodząca w skład Zespołu Szkół  

Nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu.  

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat pobieranych za kształcenie nauczycieli oraz ustalenia form  

i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane  

dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński na 2025 r.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Rozbudowa drogi gminnej Nr 117152E Popowice - Józefów”. 

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie procedury 

przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych oraz podejmowania działań następczych 

przez Zarząd Powiatu w Wieluniu.  

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie procedury przyjmowania zgłoszeń 

zewnętrznych oraz podejmowania działań następczych przez Radę Powiatu  

w Wieluniu. 

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia planu pracy 

Zarządu Powiatu w Wieluniu na 2025 r.  

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w układzie 

wykonawczym do budżetu na 2025 r.  
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23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2025 – 2036. 

25. Sprawy bieżące.  

26. Wolne wnioski.  

27. Zamknięcie XXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z XX i XXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do protokołów. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem protokołu  

nr 20/2024 z XX posiedzenia Zarządu Powiatu oraz protokołu nr 21/2025 z XXI 

posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

 

   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

protokół nr 20/2024 z XX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu oraz protokół  

nr 21/2025 z XXI posiedzenia Zarządu Powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

Pkt 5 

Zaakceptowanie postanowień porozumienia pomiędzy Powiatem Inowrocławskim  

a Powiatem Wieluńskim w sprawie przyjęcia małoletniej do rodziny zastępczej, 

warunków pobytu i wysokości wydatków na jej utrzymanie oraz kosztów objęcia 

rodziny zastępczej opieką koordynatora rodzinnej pieczy zastępczej.  

 

 



9 
 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Patrycję 

Świtalską, kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych oraz udzielił głosu Panu 

Jakubowi Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy podana 

kwota 1 002,00 zł jest zasądzona przez sąd. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że tak. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy ta kwota 

będzie obowiązywała do ukończenia pełnoletności dziecka.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że zmieniają się te kwoty, prawdopodobnie będzie 

wliczony koszt koordynatora. Dodała, że kwoty dla rodzin również się zmieniają 

ustawowo, więc będzie to różnie się odbywać na przestrzeni lat.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu podziękował  

za odpowiedź. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” zaakceptowaniem 

porozumień w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zaakceptował 

postanowienia porozumienia pomiędzy Powiatem Inowrocławskim a Powiatem 

Wieluńskim w sprawie przyjęcia małoletniej do rodziny zastępczej, warunków pobytu 

i wysokości wydatków na jej utrzymanie oraz kosztów objęcia rodziny zastępczej 

opieką koordynatora rodzinnej pieczy zastępczej (głosowało 5 członków Zarządu). 

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 6 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o realizacji spłat kredytów zaciągniętych przez SP ZOZ 

 w Wieluniu za 2024 rok. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią  

Annę Freus, dyrektor SP ZOZ w Wieluniu oraz udzielił jej głosu. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Zgłosił się Pan Przemysław Krężel. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, ile wynosił stan 

kredytów na dzień 31 grudnia 2023 r.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie 

pamięta, musiałaby sprawdzić w dokumentach.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że z salda na 

dzień 31 grudnia 2024 r. odjąć kwotę spłat, to otrzymamy saldo na dzień 31 grudnia 

2023 r.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie  

do końca, ponieważ są dwa limity, które za każdym razem, gdy są pobierane  

i spłacane to istotny jest również stan sald w poszczególnych tytułach. Dodała, że 

jeżeli mowa o kredytach stałych, to są one na bieżąco spłacane i ich saldo jest coraz 

niższe, czyli to co poręcza powiat jest wartością coraz niższą. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że do kredytów 

stałych można zaliczyć rata kapitału w wysokości 1 mln 444 tys. zł i odsetek  

1 mln  546 tys. zł, czyli rocznie prawie 3 mln zł jest przeznaczane na kredyt. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że reasumując  

z kapitału 1 mln 500 tys. zł „schodzi” rocznie w tych trzech kredytach, nie mówiąc  

o odnawialnych. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że na odnawialne nie należy patrzeć, dlatego, że na koniec miesiąca pobierane  

są, ponieważ wynagrodzenia są do 5 dnia każdego miesiąca i do tego dnia  

są wysokie kwoty, więc w zależności, jak wypada weekend i jak wypada koniec 

miesiąca. Dodała, że biorąc pod uwagę zobowiązania wymagalne, jak  

są analizowane miesiąc w miesiąc, to jeżeli mowa o limitach również sytuacja  

w ostatnich miesiącach się poprawiła i rok do roku również jest poprawa, choć trudno 

powiedzieć, czy na koniec roku te wartości są niższe.  
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy ze stałych 

kredytów zostało na koniec grudnia około 21 mln zł.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że stan kredytów 

według dokumentów na dzień 31 grudnia 2023 r. wynosi 28 166 691 zł. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że to jest 

razem z limitami, więc stan był nieznacznie wyższy. Dodała, że wielkość kredytów 

stałych, to ich stan będzie jak Pan radny liczy. Nadmieniła, że limity w zestawieniu 

troszkę mylą, pokazują rotacyjność. Powiedziała, że zmodyfikują tabelę zawierającą 

dane by była bardziej czytelna i odzwierciedlała, jaki był stan na 2023 rok, a jaki był 

stan na 2024 rok i w kolejnych okresach i wtedy będzie to czytelne i bez konieczności 

szukania w poprzednie dokumenty.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, jaki jest stan  

na dzień dzisiejszy.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że skoro 

dziś jest 23 dzień miesiąca, to 20 dzień miesiąca są płacone wynagrodzenia  

za dyżury, więc mogą być wysokie limity pobrane i mogą one wynosić około 4 mln zł. 

Dodała, że limity są zaciągane na 5 i 20 dzień miesiąca, czyli są dni, w których  

są wypłacane wynagrodzenia i wynagrodzenia za dyżury. Nadmieniła,  

że w momencie wpływu przychodów z Narodowego Funduszu Zdrowia (NFZ),  

a wszystko zależy jak płaci NFZ. Dodała, że szpital nie otrzymał jeszcze zapłaty  

za trzeci kwartał 2024 roku kwoty około 700 tys. zł z tytułu nadwykonań  

w ambulatoryjnej opiece specjalistycznej (AOS). Powiedziała, że są to zabiegi 

nielimitowane i NFZ musi wypłacić te środki i dodatkowo szpital kredytuje w ten 

sposób NFZ, a wynagrodzenia lekarzy są zapłacone. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, jaka jest szansa  

na zapłatę nadwykonań endoprotez limitowanych. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że trudno 

powiedzieć, jutro będzie miała spotkanie z dyrektorem NFZ-tu. Dodała, że jeśli okaże 

się, iż jest duży problem, to szpital założy sprawę w sądzie i nikt nie będzie miał  

do nikogo pretensji i wtedy prawdopodobnie będzie zaproponowana ugoda 

najpewniej w wysokości 50% wartości zapłaty. Dodała, że na pewno nie jest tak,  

że ten temat jest pozostawiony, zadanie zostało wykonane, pacjenci zostali 

umówieni. Powiedziała, że operacja endoprotez nie jest to operacja, która jest 
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planowana tydzień lub dwa wcześniej, ale jest to wielomiesięczne przygotowywanie 

pacjenta. Dodała, że do tej pory NFZ zawsze płacił oraz zwiększał te limity  

i normalne było to, że podpisując umowy w tym roku również Fundusz tak zrobił, 

że pierwsze limity pierwszych umów są niskie i stopniowo te limity są podwyższane 

do wykonania, dlatego że NFZ też pilnuje swojego budżetu, bo rozlicza się jak 

jednostka budżetowa i w związku z tym wydatki muszą się równać dochodom i w tym 

sposób bilansuje swoją działalność. Powiedziała, że argumenty są po stronie szpitala 

i miesiące listopad i grudzień to miesiące, gdzie nie było operacji, tak by obyło się 

bez dużego uszczerbku dla pacjentów i jednocześnie sygnalizując, że szpital nie 

godzi się by wykonywać operacja, za które nie będzie zapłacone.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy w tabeli 

zawierającej wartości kredytów odnawialnych, by była ona bardziej czytelna można 

pokazać wpływy i przepływy przez konto, czyli ile środków wpłynęło, a ile zostało 

zabrane, np.: „razem spłata 47 mln”, to nie pokazuje faktycznego stanu. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że to pokazuje, w systemie rocznym i to trochę zaburza obraz, bo na przykład szpital 

brał limit 10 razy i uzbierała się taka kwota.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że podana jest 

„razem spłata 47 mln”, to rozumie, że spłaty było 47 mln, a nie ma podanej wartości, 

ile było pobrane. Według Pana Dybki jest to mało czytelne.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jest 

podana pobrana kwota kredytu oraz kwota spłacona i właśnie, w taki sposób jak Pan 

radny powiedział, czyli jest pokazane co się działo na koncie, czyli ile kredytu 

wpłynęło i ile kredytu zostało spłacone, lecz jest to mylące, dlatego że jest to limit 

finansowy, a szpital co miesiąc go pobiera i spłaca. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jest pokazana 

ilość zaciągniętych kredytów i jest to suma, ale jedna rzecz jest myląca,  

a mianowicie, czy jest to rocznie, czy od momentu zaciągnięcia kredytu.  

W przypadku pierwszego kredytu od listopada 2023 r., czyli bierzemy 2 miesiące 

2023 roku, z tego co rozumie Pan skarbnik w dołączonej tabeli. Zaznaczył,  

że powinno to współgrać z zaciągniętym kredytem o wartości 26 mln zł w 2021 roku. 

Powiedział, że załączona tabela nie obrazuje wartości zaciągniętego kredytu, a ile 

zostało spłacone w 2024 roku. 
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Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że doprecyzuje tabelę. Powiedziała, że informacja była tak przedkładana, ale 

dopracują ją. Zaznaczyła, że w bilansie, który pojawi się w połowie roku za rok 

ubiegły, w informacji dodatkowej znajdują się bardzo precyzyjne i szczegółowe 

informacje, więc i tak raz w roku szpital przedkłada. Dodała, że niniejsza informacja 

jest poprzedzająca.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się 

z informacją w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o realizacji spłat 

kredytów zaciągniętych przez SP ZOZ w Wieluniu za 2024 rok. 

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 Pkt 7 

Zapoznanie z wnioskami Radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Waldemara 

Borczyka złożonymi na X sesji Rady Powiatu w Wieluniu w dniu 30.12.2024 r.  

oraz zaakceptowanie projektu odpowiedzi na przedstawione wnioski. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Iwonę 

Wieteskę, z-cę kierownika PZD w Wieluniu oraz udzielił jej głosu. 

Pani Iwona Wieteska – z-ca kierownika PZD w Wieluniu omówiła 

przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Zgłosił się Pan Łukasz Dybka.  

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu Powiatu zapytał, czy w ramach faktu, 

że woda jest odprowadzana na drogę powiatową, kierownik może wystąpić z pismem 

do właściciela posesji o zagospodarowanie wody. 

Pani Iwona Wieteska – z-ca kierownika PZD w Wieluniu odpowiedziała,  

że tak, miała miejsce już taka sytuacja. Dodała, że często zdarza się również tak,  
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że w momencie, gdy jadą w teren na objazdach i widzą, że woda jest odprowadzana 

na drogę, zwracają się do właściciela posesji i oznajmiają, że nie wolno w ten sposób 

odprowadzać wody, właściciele posesji otrzymują czas na usunięcie oraz jeśli to nie 

skutkuje, to pisemnie można wystosować taką prośbę.  

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu Powiatu zapytał, czy istnieje 

możliwość i w tym przypadku, żeby Pan kierownik wystosował pismo do właścicieli 

posesji z prośbą o zagospodarowanie wody. 

Pani Iwona Wieteska – z-ca kierownika PZD w Wieluniu odpowiedziała,  

że we wspomnianym we wniosku miejscu znajduje się przebudowa drogi i chodnik 

nie jest jeszcze wykonany.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy te ubytki w drodze 

znajdują się blisko skrzyżowania. 

Pani Iwona Wieteska – z-ca kierownika PZD w Wieluniu odpowiedziała,  

że tak, w promieniu skrętu. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu odpowiedział, że tym zajmuje 

się już zarządca drogi wyższej kategorii. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak jak 

zawarte jest w odpowiedzi do Pana radnego, że wniosek zostanie przekazany  

do GDDKiA w Łodzi. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest  

„za” przyjęciem projektu odpowiedzi w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zapoznał się  

z wnioskami Radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Waldemara Borczyka 

złożonymi na X sesji Rady Powiatu w Wieluniu w dniu 30.12.2024 r. oraz 

zaakceptował projekt odpowiedzi na przedstawione wnioski (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 8 
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Zapoznanie z pismem Wójta Gminy Skomlin dotyczącym partycypacji w kosztach 

wykonania remontu drogi powiatowej Nr 4510E w miejscowości Toplin  

– kontynuacja sprawy z XVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 26.11.2024 r.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

Iwonie Wietesce, zastępcy kierownika PZD w Wieluniu. 

Pani Iwona Wieteska - z-ca kierownika PZD w Wieluniu powiedziała,  

że Wójt Gminy Skomlin odpisał na pismo zarządu, że w przypadku nadwyżki 

budżetowej 5 tys. zł zostanie przeznaczone na przygotowanie dokumentacji. 

Zaznaczyła, że przygotowanie dokumentacji zostało wycenione na 20 tys. zł  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział,  

że prawdopodobnie Wójt nie wiedział, że koszt przygotowania dokumentacji wynosi 

20 tys. zł.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

by w odpowiedzi poinformować Wójta, że po rozpoznaniu rynku, przygotowanie 

projektu będzie kosztować około 20 tys. zł, więc Zarząd Powiatu prosi  

o zabezpieczenie kwoty 10 tys. zł. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że w dokumentacji 

jest informacja, że w dniu 17.10.2024 r. skierowano pismo do Wójta Gminy Skomlin, 

w którym wskazany jest podany szacunkowy koszt dokumentacji projektowej.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

by skierować pismo do Wójta Gminy Skomlin z prośbą o zabezpieczenie w budżecie 

gminy 10 tys. zł, czyli 50% wartości opracowania projektu. Zapytał, kto jest „za” taką 

odpowiedzią do Wójta Gminy Skomlin w przedmiotowej sprawie.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o udzieleniu odpowiedzi na pismo Wójta Gminy Skomlin  dotyczącym partycypacji  

w kosztach wykonania remontu drogi powiatowej Nr 4510E w miejscowości Toplin  

– kontynuacja sprawy z XVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

26.11.2024 r., z prośbą o zabezpieczenie w budżecie gminy 10 tys. zł, czyli 50% 

wartości opracowania projektu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 9  

Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 w Wieluniu w sprawie zawarcia 

umów najmu nieruchomości położonej przy ul. Wojska Polskiego 32, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym działki Nr 132/1 obręb 6, miasto Wieluń w okresie  

od 1 października 2024 r. do 31 grudnia 2024 r.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację  Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 w Wieluniu w sprawie zawarcia umów 

najmu nieruchomości położonej przy ul. Wojska Polskiego 32, oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działki Nr 132/1 obręb 6, miasto Wieluń w okresie  

od 1 października 2024 r. do 31 grudnia 2024 r. (głosowało 5 członków Zarządu).  

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 10  

Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu w sprawie 

pozyskanych środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że Zarząd 

Powiatu otrzymał informację od Pani Barbary Cicheckiej, dyrektor Międzyszkolnej 

Bursy w Wieluniu. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest  

„za” przyjęciem informacji w przedmiotowej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu w sprawie pozyskanych 

środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów  (głosowało 5 członków Zarządu).  

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 11  

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zamiaru likwidacji Międzyszkolnej 

Bursy w Wieluniu. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Zgłosił się Pan Piotr Kędzia. 

Pan Piotr Kędzia - członek Zarządu Powiatu zapytał, czy na pewno 

pracownicy nie będą skrzywdzeni.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie  

i dodatkowo odbędzie się jeszcze spotkanie w poniedziałek z pracownikami.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały   

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 215/25 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zamiaru likwidacji Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu (głosowało  

5 członków Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

Pkt 12 

Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku 2024 - temat sesyjny. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że należy 

zauważyć, że wynagrodzenia nauczycieli przewyższają średnie wynagrodzenia. 

 

 

Wychodzi Pan Łukasz Dybka, członek Zarządu Powiatu. Zarząd Powiatu 

obraduje w czteroosobowym składzie. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem sprawozdania  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku 2024 - temat sesyjny (głosowało  

4 członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz Dybka).  

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 13 

Przyjęcie projektu odpowiedzi na wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  

w Wieluniu złożony na III posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w dniu  

23 grudnia 2024 r. dotyczący analizy zasadności kontynuowania projektu „SOWA  

- Strefa Odkrywania, Wyobraźni i Aktywności”, uwzględniając w odniesieniu  

do niego wszystkie wydatki, jakie musi ponieść powiat oraz wpływy, jakie 

spodziewa się otrzymać i przedstawienie jej wyników. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Powiedział, że jest przygotowany projekt 

odpowiedzi do Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wieluniu. Zapytał, kto jest  

„za” przyjęciem projektu odpowiedzi  w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął projekt 

odpowiedzi na wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wieluniu złożony  

na III posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w dniu 23 grudnia 2024 r. dotyczący analizy 

zasadności kontynuowania projektu „SOWA - Strefa Odkrywania, Wyobraźni  

i Aktywności”, uwzględniając w odniesieniu do niego wszystkie wydatki, jakie musi 

ponieść powiat oraz wpływy, jakie spodziewa się otrzymać i przedstawienie jej 

wyników (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz Dybka).  

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził 5 minut przerwy 

w obradach Zarządu Powiatu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił po przerwie 

obrady Zarządu Powiatu w Wieluniu. Zarząd Powiatu obraduje w pięcioosobowym 

składzie. 

 

 

Pkt 14 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu o wyrażenie zgody na uruchomienie z dniem 01.09.2025 r. zawodu 

technik transportu drogowego, symbol cyfrowy 311927. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Bożenę 

Krej, naczelnik Wydziału Edukacji oraz Pana Dariusza Kowalczyka, dyrektora 

Zespołu Szkół Nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu oraz udzielił mu głosu.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu omówił 

przedmiotową sprawę. 

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Zgłosił się Pan Piotr Kędzia. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, z jakiego projektu jest 

ciężarówka, o której wspomina Pan dyrektor i czy ona będzie również z przyczepą. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu odpowiedział,  

że na tą chwilę nie, jest to sama ciężarówka, trzeba było wysiłku, by instytucja 

zarządzająca wyraziła zgodę na zmianę z samochodu elektrycznego na zakup 

samochodu spalinowego i jest to projekt stanowiący o transformacji energetycznej. 

Dodał, że przyczepę należy dokupić, ale nie jest to duży koszt, ponieważ mieszczący 

się w granicach 20-30 tys. zł. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, z jakiego projektu jest 

zakupiona ciężarówka. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu odpowiedział,  

że z obecnie realizowanych. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że z projektu 

Fundusze dla Łódzkiego.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, czym kończy się ten 

kierunek dla uczniów. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu odpowiedział,  

że z tym, co jest przewidziane w podstawie programowej, bo szkoła ma przygotować 

do uzyskania uprawnień kategorii „B”, kategorii „C” i „C+E” w zawodzie technik 

transportu drogowego. Dodał, że szkoła wydaje zaświadczenia o ukończeniu kursów, 

zgłasza do egzaminów, ale nie bierze odpowiedzialności za wynik egzaminów 

państwowych, z wyjątkiem kategorii „B”, ponieważ ona jest podstawą do ubiegania 

się o wyższe kategorie. Powiedział, że uczeń musi zdać prawo jazdy kategorii „B”, 

natomiast szkoła przygotowuje do zdania pozostałych, państwowych egzaminów. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy szkoła 

przeprowadza państwowe egzaminy. 
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Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu odpowiedział,  

że nie, wszystkie przeprowadza Wojewódzki Ośrodek Ruchu Drogowego w Sieradzu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, kto ponosi 

koszty egzaminów państwowych. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu odpowiedział,  

że za każdy pierwszy egzamin w każdej kategorii płaci szkoła, natomiast, jeśli uczeń 

nie zdaje w pierwszym terminie, to potem sam musi ponieść koszty. Nadmienił, że 

szkoła ponosi również dodatkowe koszty badań lekarskich, psychologicznych, a jest 

ich mnóstwo, ponieważ do każdej kategorii są wykonywane oddzielnie wszystkie 

badania.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie można 

też egzekwować, że jak ktoś nie zda w pierwszym terminie egzaminu, by podszedł 

do kolejnych prób.  

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy zdający 

kategorię „C+E” nie powinien mieć ukończone 21 lat.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu odpowiedział,  

że kwalifikacja wstępna obniża wiek do 18 lat, stąd ta kwalifikacja w programach 

nauczania i w obiegu szkoły. Powiedział, że są rozważania by obniżyć wiek 

wymagalny do posiadania prawa jazdy kategorii „D”, ponieważ brakuje tych 

kierowców. Zaznaczył, że branża transportowa jest wiodącą w kraju.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu  zapytał, czym różni się 

kierowca po ukończeniu tego kierunku od osoby, która ukończyła technikum 

gastronomiczne, zrobiła prawo jazdy kategorii „C+E” i chce pracować jako kierowca.  

 

 

Wychodzi Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński. Zarząd Powiatu 

obraduje w czteroosobowym składzie. 

 

 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu odpowiedział,  

że można tu odpowiedzieć dwutorowo, patrząc od strony pracodawcy, to niczym. 

Natomiast, jeśli chodzi o poziom osoby po technikum, który ma maturę, zna język. 
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaznaczył, że chodzi mu  

o osobę po technikum gastronomicznym, ale może to być osoba po liceum 

ogólnokształcącym. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził 5 minut przerwy 

w obradach Zarządu Powiatu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił po przerwie 

obrady Zarządu Powiatu w Wieluniu. Zarząd Powiatu obraduje w pięcioosobowym 

składzie. 

 

 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, jaka jest różnica 

między istniejącym już technikum samochodowym, a technikum transportu 

drogowego.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu odpowiedział,  

że różnica jest właśnie w kwalifikacjach, ponieważ są tam przedmioty technika 

transportu drogowego, które umożliwiają uzyskanie wszystkich kwalifikacji. Dodał,  

że w technikum samochodowym jest tylko możliwość uzyskania prawa jazdy 

kategorii „B”, ponieważ jest to potrzebne by wprowadzić pojazd do warsztatu oraz  

go wyprowadzić i wykonać jazdę testową, a technik transportu drogowego ma 

zupełnie inne zadanie i ma przygotować do pracy jako kierowca, czyli kategoria „C”  

i „C+E”. Powiedział, że rozumie pojawiające się dylematy, ponieważ wprowadzając 

nowy kierunek, powinna być zupełnie inna subwencja na zaadaptowanie 

 w środowisku szkolnym czy powiatowym takiego kierunku, czyli doposażenie szkoły, 

zakup odpowiedniego sprzętu. Nadmienił, że zawsze jest ryzyko, czy kandydaci się 

pojawią. Uważa, że ten kierunek ma sens, można się dodatkowo zastanowić nad 

utworzeniem w dalszej perspektywie w powiecie ośrodka przy szkole lub branżowego 

centrum kierowców z placem manewrowym i symulatorami by stać się miejscem  

konkurencyjnym oraz odpowiadającym na potrzeby branży transportowej, 

dofinansowanym i oferującym usługi na wysokim poziomie. 
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy Pan dyrektor 

zdaje sobie sprawę z faktu, że uczniów jest dużo mniej w naborze. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu odpowiedział,  

że z tego co się orientuje, to będzie 767 uczniów i jeszcze uczniowie spoza powiatu.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, ile było  

w poprzednim naborze. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu odpowiedział,  

że było bardzo mało, bo około 200. 

Pan Łukasz Dybka – członek zarządu Powiatu powiedział, że 2 lata temu 

było około 1500 uczniów. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że trudno jest 

wypowiedzieć się od strony finansowej, po reformie, ponieważ nie ma jeszcze 

metryki, jest ustawa budżetowa, więc okaże się, ile środków będzie w potrzebach 

oświatowych, na pewno będzie ich mniej niż w subwencjach. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu odpowiedział,  

że jako szkoła zgłasza gotowość i widzi potrzeby rynku pracy i kształcenia w tym 

kierunku i jeśli nie będzie zmian w finansowaniu szkolnictwa zawodowego,  

to żadnego nowego zawodu nie będziemy w stanie otworzyć. Wspomniał o kierunku 

technik odnawialnych źródeł energii, był to pilotażowy i eksperyment pedagogiczny. 

Powiedział, że rozmawiał z Zarządem Powiatu 10 lat temu była mowa o wiatach 

fotowoltaicznych, o stacji ładowania i stwierdził, że nie ma możliwości z środków 

powiatu utworzyć pracowni odnawialnych źródeł energii. Dodał, że drugim 

problemem jest problem kadrowy. Ten sam problem dotyczy elektro mobilności, 

gdzie dziś są potrzeby kształcenia w tym obszarze, ale wyposażenie szkoły  

i dostępność kadrowa są poza zasięgiem. Stwierdził, że oświata zawodowa będzie 

podążała daleko z tyłu za trendami i zmianami, nie wspominając o sztucznej 

inteligencji i problemach edukacyjnych. 

 Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, że skoro Pan 

dyrektor mówi o potrzebach rynku i pracodawców, a co na to pracodawcy, może 

warto zapytać. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu odpowiedział,  

że pracodawcy zgłaszają potrzeby. Powiedział, że w wielu miejscach można spotkać 

ogłoszenie o pracę dla kierowców kategorii „C+E”, natomiast jeśli chodzi o tę branżę  

i specyfikę kształcenia kierowców, to pracodawcy nie chcą brać odpowiedzialności  
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za współpasażera w kabinie, to jest ich miejsce pracy. Nadmienił, że występują 

trudności z egzystencją codzienną w takich warunkach. Dodał, że duże firmy, 

posiadające warsztaty, są chętne, podpisywane są porozumienia w sprawie 

zabierania współpasażera, zwłaszcza jeśli mowa o trasach międzynarodowych. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, co się stanie, jeśli 

Zarząd wyrazi zgodę na utworzenie kierunku, a kierunek technik pojazdów 

samochodowych się nie utworzy, ponieważ nie będzie chętnych, a utworzy się 

kierunek technik transportu drogowego, bo wiadomo, że kończy się uprawnieniami 

na kategorię prawa jazdy „C+E” i młodzież chętniej wybierze kierunek, gdzie będą  

te uprawnienia.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu odpowiedział, że nie 

potrafi odpowiedzieć na to pytanie, bo nie wie, jak zachowa się młodzież, jaki będzie 

trend. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że on rozmawia 

z młodzieżą i wszyscy rozmówcy żałują, że technik pojazdów samochodowych nie 

kończy się kwalifikacjami „C+E”. zaznaczył, że jeśli teraz zostanie utworzony 

kierunek, który się kończy uprawnieniami, o które młodzież zabiega, to do technikum 

samochodowego nie będzie chętnych.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu powiedział, że nie 

zgadza się z tą tezą, gdyż dwa lata temu był proponowany nabór do tego kierunku, 

ale nie zgłosiła się wystarczająca ilość młodzieży, by ten kierunek utworzyć. Dodał, 

że jeśli mowa o ukończeniu technika samochodowego kategorią prawa jazdy „C+E”, 

jest taka możliwość przy kolejnych projektach i uwzględnienia tego zawodu poza 

kształceniem w technikum, uzupełnienie oferty o to prawo jazdy, o którym mowa, 

jednak to w przyszłości się może zadziać.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy jeśli będą 

projekty na szkolnictwo zawodowe, to w kosztach projektowych uda się umieścić 

kwalifikacje i koszty związane z ukończeniem kursu. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu odpowiedział,  

że Pan starosta się doskonale orientuje, że w przygotowywaniu tego projektu brane 

były pod uwagę drogie kursy. Dodał, że nie ma żadnych gwarancji, że będzie takie 

opisanie projektowe, a nie inne. Powiedział, że pozostawia podjęcie decyzji 

Zarządowi w tej sprawie.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w następnym 

punkcie jest prośba o kolejny kierunek i czy dwa nowe kierunki są w stanie powstać, 

jeżeli na rynku, patrząc pod kątem kandydata, szkoła jest w stanie je utworzyć 

zapewniając kadrę, sprzęt. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu odpowiedział,  

że zawsze wprowadzenie i wypromowanie nowego kierunku nie jest łatwe, były 

branże, które wielokrotnie były zgłaszane, na przykład kierunek operator 

przetwórstwa tworzyw sztucznych, występują tu ogromne potrzeby kadrowe, były 

wprowadzane do naboru, jednak nie było chętnych. Zaznaczył, że trudno 

przewidzieć, jak zachowa się młodzież, jednak jako dyrektor szkoły musi zauważać 

potrzeby rynku zewnętrznego i pracy, trendy. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, który z kierunków 

jest ważniejszy. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu odpowiedział,  

że trudno jest udzielić odpowiedź na to pytanie.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, na który kierunek 

jest szkoła bardziej przygotowana, który wymaga mniejszego wkładu finansowego.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu odpowiedział,  

że kosztowo to Zarząd wie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jeśli mowa  

o techniku ochrony środowiska, to pewnie też jest coś potrzebne.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu odpowiedział,  

że na pewno pracownie fizyczna i chemiczna w pełni wyposażone, które przydały  

by się w szkole, natomiast kadrowo nie jest źle, ponieważ są nauczyciele  

z ukończonymi studiami podyplomowymi w kierunku ochrony środowiska. Dodał,  

że w toku nauczania pewnie trzeba będzie wykształcić nauczycieli w tym kierunku, 

ale na początek podstawy są zapewnione. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy do ukończenia 

egzaminu jest niezbędny jakiś sprzęt. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu odpowiedział,  

że w szczegółach trudno odpowiedzieć, ale jest jedna kwalifikacja, którą na bazie 

tego, co szkoła posiada można ukończyć przy niewielkim doposażeniu.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jeśli mowa  

o klasę, to co roku są składane wnioski na eko-pracownie do Wojewódzkiego 
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Funduszu Ochrony Środowiska, więc w tym aspekcie nie ma problemu by w tym lub 

następnym roku wyremontować klasę z prawdziwego zdarzenia.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak jak 

zostało już wspomniane, by przygotować dobrze kierowcę, należy stworzyć porządny 

ośrodek szkolenia kierowców. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu odpowiedział,  

że w szkole jest na kategorię „B” oraz „C”, może nie jest taki, jakie posiadają firmy 

zewnętrzne, ale cały czas unowocześniany jest ten ośrodek, kupiona została 

ciężarówka, a plac manewrowy jest wynajmowany za przysłowiową złotówkę z PKS 

Wieluń. Dodał, że myśląc o tym kierunku warto pomyśleć o ośrodku szkoleniowym  

i egzaminacyjnym dla mieszkańców Wielunia i powiatu. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” wyrażeniem zgody  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu w głosowaniu, kto jest „za” wyrażeniem zgody  

na uruchomienie z dniem 01.09.2025 r. zawodu technik transportu drogowego, 

symbol cyfrowy 311927, zagłosował w następujący sposób: głosów „za” – 0, głosów 

„przeciw” – 5, głosów „wstrzymujących się” - 0 (głosowało 5 członków Zarządu).  

Przedmiotowy wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu nie uzyskał zgody Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 15  

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia zawodu,  

w którym kształci Technikum wchodzące w skład Zespołu Szkół Nr 2 im. Jana 

Długosza w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Zgłosił się Pan Łukasz Dybka. 
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy do kierunku 

technik ochrony środowiska można dopisać odnawiane źródła energii (OZE), czy 

istnieje taka możliwość.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu odpowiedział,  

że nie, ponieważ jest to inna branża, inne kwalifikacje. Dodał, że technik ochrony 

środowiska jest to miękki zawód, natomiast OZE to typowo techniczny kierunek.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 216/25 w sprawie uzgodnienia zawodu, w którym kształci Technikum wchodzące 

w skład Zespołu Szkół Nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu (głosowało  

5 członków Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia zawodu,  

w którym kształci Branżowa Szkoła I stopnia wchodząca w skład Zespołu Szkół  

Nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

Dariuszowi Kowalczykowi, Dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu omówił 

przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 217/25 w sprawie uzgodnienia zawodu, w którym kształci Branżowa Szkoła  

I stopnia wchodząca w skład Zespołu Szkół Nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu powiedział,  

że chciałby podziękować za pomoc i jednocześnie poprosić o przemyślenie kierunku 

dotyczącego transportu, ponieważ nie ma kształcenia ani w branżowej szkole, ani  

w technikum nowych kierowców i to wyklucza z możliwości pozyskiwania nowych 

środków na rozwój tego sektora w powiecie i urządzenie centrum szkoleniowego.  

 

 

Pkt 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat pobieranych za kształcenie nauczycieli oraz ustalenia form  

i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane  

dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Wieluński na 2025 r.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Zgłosił się Pan Jakub Jurdziński. 

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu Powiatu zapytał, czy co roku było 

70% wysokości dofinansowania. 

Pani Bożena Krej – naczelnik Wydziału Edukacji odpowiedziała, że tak.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 218/25 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych  

za kształcenie nauczycieli oraz ustalenia form i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie będzie przyznawane dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński na 2025 r. 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej projektu 

pn.: „Rozbudowa drogi gminnej Nr 117152E Popowice - Józefów”. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 219/25 w sprawie opinii dotyczącej projektu pn.: „Rozbudowa drogi gminnej  

Nr 117152E Popowice - Józefów” (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie procedury przyjmowania 

zgłoszeń zewnętrznych oraz podejmowania działań następczych przez Zarząd 

Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

sekretarz. 
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Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu omówiła przedmiotową sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 220/25 w sprawie procedury przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych oraz 

podejmowania działań następczych przez Zarząd Powiatu w Wieluniu (głosowało  

5 członków Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt  20 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie procedury przyjmowania zgłoszeń 

zewnętrznych oraz podejmowania działań następczych przez Radę Powiatu  

w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

sekretarz. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu omówiła przedmiotową sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 221/25 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie procedury przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych oraz podejmowania 

działań następczych przez Radę Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 21 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia planu pracy 

Zarządu Powiatu w Wieluniu na 2025 r. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 222/25 w sprawie przyjęcia planu pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu na 2025 r. 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 22 

 Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w układzie 

wykonawczym do budżetu na 2025 r. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 223/25 w sprawie zmian w układzie wykonawczym do budżetu na 2025 r. 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 23 

 Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 224/25 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 24 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2025 – 2036. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 225/25 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2025 – 2036 (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 25 

Sprawy bieżące. 

 

 

Pkt 26  

Wolne wnioski. 

 

 

Na XXII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie zostały złożone.  

 

 

Pkt 27 

Zamknięcie XXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku, 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął XXII posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

Protokołowała: 

 

           Dorota Urbanek 

Referent  

 

 


